
 
「嶺南藝術雙年節」動態標誌設計比賽 

報名表格 
 

Lingnan Arts Biennale Motion Logo Design Competition 
Application Form 

 

報名方法： 
填妥此報名表格，連同作品一併發送到以下電子郵箱或地址： 

1. 電子郵箱：LAB@LN.edu.hk 
2. 地址：嶺南大學何善衡樓地下 G02 室文學院院務室 

信封面請註明「嶺南藝術雙年節動態標誌設計比賽」 

Application Methods: 
After completing this application form, send the forms and the 
entries to the following email address or mailing address: 

 Email Address: LAB@LN.edu.hk  

 Address: Office of the Faculty of Arts, Lingnan University 

Please mark “LAB Motion Logo Design Competition” on 
the envelope. 

 

中文姓名 

Chinese Name (If any): ______________________________ 

 

英文全名 

English Full Name : ________________________________ 

 

聯絡電話 

Contact Number: ___________________________________ 

 

電郵地址  

Email Address: ____________________________________ 
 

就讀學校/院校  

Attending School / College / University: ____________________________________________________________________ 
 

就讀年級  

Year of Study: ______________ 

 

主修學系（如適用） 

Major (if applicable): _________________________________________________________ 
 

載有設計檔案的連結 （只適用於經電郵申請） 

Link to the Entries (Only applicable to application via email) : ___________________________________________________________ 

 

項目清單 Checklist 

  填妥此報名表格。 

Completion of this Application Form. 

  把所有設計檔案（包括：彩色及黑白靜態標誌設計及一個動態標誌設計）壓縮成一個 Zip 壓縮檔。 

All submissions (including colour and B/W logo design and one motion logo design) are zipped into a zip file.  

  載有設計檔案的連結或 DVD 光碟隨此報名表一併提交。 

Link to the zip file or DVD with the submissions is attached to this application form. 

  

聲明 Acknowledgement 
  本人確定所提交的所有作品均是原創作品，並且沒有侵犯第三方的版權。 

I confirm that the design of all submissions are original and free from infringement of any existing intellectual property rights.  
  本人已經細閱及同意列於報名表格背面的條款及細則。 

I have read and agreed to the terms and conditions at the back of this application form. 

 

 

    

參賽者姓名 Name of Participant  簽署 Signature  日期 Date 

 

 

mailto:LAB@LN.edu.hk
mailto:LAB@LN.edu.hk


 

條款及細則  

 每位參賽者只能遞交一組參賽作品，如提交多於一組作品，該位參賽者將會被取消參賽資格而不作另行通知。 

 提交的作品必須為原創作品，參賽者必須確保作品沒有侵犯第三方的版權，假如參賽者所提交的作品違反知識

產權條例，參賽者必須負上所有相關的法律及其他責任，同時，嶺大文學院會保留追究權利。 

 參賽者必須保證其作品未曾以任何形式或在任何渠道作公開發表，亦未曾涉及其他任何用途及參與任何比賽。 

 參賽作品一經遞交，不能再作修改或重新遞交。 

 所有作品必需在截止限期前（即香港時間 2021 年 6 月 11 日下午五時正；郵寄作品則以郵戳日期為準）提交，

逾時提交的作品將不獲受理。 

 所有評審結果，以評選團及嶺大文院學院務室的最後決定為準。 

 參賽者一旦參加比賽，即同意及允許嶺大文院學院務室擁有其創作作品的版權，嶺大文學院有權在永久免收版稅

的情況下無限次及無條件使用、複製、刊登所有作品的全部或部份內容及修改作品。 

 嶺大文學院保留修改及微調獲獎作品的權利，參賽者對於最終修改的樣式不得有異議。 

 若嶺大文學院認為沒有合適的作品，毋須強行接受或採用任何參賽作品作為嶺南藝術雙年節的官方標誌。 

 嶺大文學院將保留一切比賽活動中之最終決定權，包括演繹、更改、取消或暫停此活動的細則及條款、獎項及其

他安排，而不需另行通知，任何人不得異議。 

 假如嶺大文學院相信有任何違反此活動的相關細則及條款的行為，本院將保留取消其參賽及獲獎資格的權利，

是次比賽不設任何上訴機制。 

 本條款與細則的中、英文本如有任何分歧，一概以英文本為準。 

 

個人資料收集聲明 

 收集到的個人資料會被保密處理，並只會用作與是次比賽相關的通訊及行政用途。  

 如有必要，收集到的個人資料有可能會被轉移至嶺大其他部門作進一步處理。 

 如需申請查閱嶺大文學院是否持有閣下的資料，請聯絡大學的個人資料主任(DPO@LN.edu.hk)。如需更新或修正

閣下的個人資料，請聯絡嶺大文學院院務室(LAB@LN.edu.hk)。 

 

Terms and Conditions 
(i) Each participant is only allowed to submit one set of entry. If a participant submits more than one entries, he or she will be disqualified 

from this competition without further notice.  

(ii) All entries must be original and free from infringement of any existing intellectual property rights. If any participants breach the 

intellectual property rights, they must fully bear the legal and related responsibilities. Lingnan University reserves the right to pursue 

legal action.  

(iii) Participants must ensure their entries have not been submitted for any other competition or published in any forms or channels before 

submitting to this competition. 

(iv) No further revision or re-submission is allowed after submission.  

(v) All entries must be submitted by the deadline [i.e. 11 June 2021, Fri, 17:00 (HK Time); for submission by post, the postmark date should 

not be later than 11 June 2021]. Late submission will not be accepted.  

(vi) All decisions made by the Judging Panel and Office of the Faculty of Arts of Lingnan University are final. 

(vii) By the act of submitting entries, each participant agrees to assign the copyright of the entries to Lingnan University. Lingnan University 

will own the copyright of all submissions. Lingnan University can use, duplicate, publish the complete version or part of the submissions 

perpetually, unlimitedly and unconditionally without additional charges. Lingnan University also owns the reproduction rights of all 

submissions to Lingnan University. 

(viii) Lingnan University reserves the right to polish and modify the winning logo without the consent of the participant of the winning entry.  

(ix) Lingnan University shall not be obliged to accept any entry as the logo of Lingnan Arts Biennale, should the Univeristy consider that 

none of the entries submitted is appropriate. 

(x) Lingnan University reserves the absolute right to make final decisions in all matters related to the competition, including the interpretation, 

modification, cancellation or suspension of the terms and conditions, prizes and other arrangements at any time without prior notification. 

(xi) Any violation of the terms and regulations may result in disqualification from the competition, subject to the final discretion of Office 

of the Faculty of Arts, Lingnan University. There is no appeal mechanism in the competition. 

(xii) In case of any inconsistency between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail. 

 

Personal Information Collection Statement 

(xiii) Personal data collected will be treated confidentially and will be used for communication and administrative purposes related to the 

competition only. 

(xiv) Information provided may be transferred to other units within the University for necessary actions, where applicable. 

(xv) Applications for access to personal data should be made to the Data Protection Officer (DPO@LN.edu.hk) of the University. For 

update/correction of personal data, please contact the Office of the Faculty of Arts (LAB@LN.edu.hk). 
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